

Notat IDF-møte 14.10.2020

Tilstede

Arbeidstaker:

NLT: Tanja Larssen, Emil Bekkevold

Nito:

Creo:

Forskerforbundet (FF): Anja Roth Niemi, Stephen Wickler, Michael Strobelt;

Arbeidsgiver:

Lena Aarekol

Anne Aagaard

Frafall:

Creo: Fred Glesnes

Nito: Odile Barbara Wallerath

FF: Hilde Blix

Saksliste og referat

INFORMASJON FRA ARBEIDSGIVER	Saksinnhold - Innspill i møtet	
FASTE SAKER		
Regnskap og økonomi	Regnskapstall 2.tertial	<i>Se excelfil 2.tertial - mappe dagens møte</i>
Status personal	Oversikt stillinger under behandling	<i>Se oversikt under filer - mappe dagens møte</i>
Styremøtet 30.10	Gjennomgang foreløpig saksliste	<i>Muntlig</i>
ANNET		
Publikumstatistikk UM	Stor nedgagn i publikum pga korona. Usikkert mht økonomi	<i>Se excelfil under filer -</i>
Arbeid med likestilling og mangfoldspln - UMAK	Sette ned en gruppe som forslagsvis består av en vit ansatt, en administrativ, et verneombud, en representant fra organisasjonene. Ønsker tilbakemelding på dette I møtet: Ingen innvendinger mot forslaget. ADM tar dette videre.	<i>Se UiT plan under filer - mappe dagens møte</i>
INFORMASJON FRA TILLITSVALGTE		
Arbeidsmiljøundersøkelsen	Erfaringer fra forrige undersøkelse, bla. hvilke tiltak ble foreslått, og hva ble gjennomført. I møtet: Adm undersøker videre hvor tiltak 2017 fra TMU er. Noen utfordringer med undersøkelsen; burde hatt et fritekst felt, hvilken enhet svarer man til osv. Oppfølging og tiltak i ettertid er viktig. Viktig at man er enige om forståelsen av resultatene og deretter også tiltak, og at alt dette skriftliggjøres.	<i>AAA; Jeg har lagt inn resultatet av undersøkelsen fra ARK 2017 i mappe dagens møte, samt HMS oppfølging ARK fra kunstfak. Undersøker tiltaksrapporter TMU</i>
Fordeling kontorplasser UM	Dette er etter Tilpasningsavtalen et drøftingsspørsmål, men kontorplasser	<i>AAA; Se nærmere info om medvirkning under filer i mappe Om medbestemmelse og samarbeid</i>

	virker ved UM å fordeles uten at tillitsvalgte informeres. I møtet: Selve fremgangsmåten for bytte av kontorer ble uheldig. Var kort oppe på IDF-møte 20.05. med manglende oppfølging fra AAA. Organisasjonene fikk ikke drøftet dette så godt som ønskelig.	
Strategiske midler UMAK 2020	Oppdatering på status for midler tildelt for 2020. Vi er særlig interessert i status for prosjekt- og bruk av midler tildelt nye utstillinger i nytt museum. I møtet: Lena informerer muntlig om status strategiske midler utstilling, aktiviteter og planer fremover knyttet til dette	
FF etterlyser status Bott og Feltavtaler	Ønsker en orientering om status og veien videre, da særlig med tanke på BOTTs anbefalinger til ny modell for feltgodtgjørelser og standardisering av feltavtaler. I møtet: DAM tatt opp saken med BOTT og får et møte innen kort tid, og da med utgangspunkt i et omforent forslag fra felles gruppe arkeologer ved universitetsmuseer.	AAA; Har lagt inn info Galina fikk da hun deltok på møte ang dette på nivå 1. Se filer - mappe dagens møte
SAKER TIL DRØFTING		
EVENTUELT	Meldt inn ønske om fysisk IDF- møte. Under forutsetning av at smitte ikke øker, satser vi på at novembermøtet gjennomføres fysisk	